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Přítomni: A. Pospíšil, K.Poláková, M.Barda, M.Bartoň, D.Čurda, P.Novák, 
A.Staněk, P. Jaroň, R.Bendl 

Omluvena: P.Kheková 
Hosté: L.Vondráčková, J.Sviták, J.Konečný (celé jednání) 

T.Linda, Fr.Vondrášek, J.Heřmánek (jen k bodu 10)  
J.Vtípil (fotodokumentace během přestávek) 

Trvání: Zahájení jednání:  15:00 
Ukončení jednání: 20:00 
 

  



Program jednání 
 

1  Materiál „Zásady jednání Exekutivy ČSH“ 

2  Jmenování generálního sekretáře ČSH 

3  Volba a jmenování viceprezidenta ČSH 

4  Legislativní rámec – zřízení odborných komisí 

5  Zřízení „SCM panel“  

6  Trenéři reprezentačního družstva muži 

7  Česko-Slovenská spolupráce 

8  Generální sekretář ČSH – aktivity pro informaci 

9  Prezident ČSH – aktivity pro informaci 

10  Hosté (Turnaj o Štít města Chebu) 

11  Různé  
 

 

Kontrola plnění úkolů 
 

  
 

 

Projednávaná témata 
 

1 Zásady jednání Exekutivy ČSH 

závěr Exekutiva ČSH projednala předem distribuovaný materiál s následujícími připomínkami a 
úpravami: 

 norma bude nazvána Jednací řád 
 návrhy bodů k jednání Exekutivy ČSH ze strany členů Exekutivy ČSH budou zařazeny 

do programu jednání, který bude schvalován na začátku každého jednání 
 řádné jednání se koná zpravidla v měsíčních intervalech, nejméně 10x ročně, 

konkrétní termíny následujících jednání budou upřesněny v Zápise z jednání 
Exekutivy ČSH 

 přes sudý počet členů platí princip rozhodování nadpoloviční většinou přítomných 
členů, závazný na základě Stanov ČSH 

 institut „stálého hosta“ jednání nebude použit 
Jednací řád Exekutivy ČSH byl schválen a nabyl účinnosti. 

 

2 Jmenování generálního sekretáře ČSH 

závěr Exekutiva ČSH projednala a schválila návrh prezidenta ČSH na jmenování Radka Bendla 
generálním sekretářem ČSH. 

 

3 Volba a jmenování viceprezidenta ČSH 

závěr Exekutiva ČSH projednala a schválila návrh prezidenta ČSH na jmenování Antonína 
Staňka viceprezidentem ČSH. 

 

4 Legislativní rámec – zřízení odborných komisí 

závěr  Členové Exekutivy ČSH se seznámili se strukturou současné legislativy ČSH 
s využitím předem distribuované prezentace 

 projednány principy a postup zřizování odborných útvarů Exekutivy ČSH 
 vysvětlen účel a struktura Organizačního řádu a jeho příloh – Statutů jednotlivých 

odborných útvarů (komisí) 

 diskutovány a po dohodě upřesněny primární odpovědnosti jednotlivých členů 
Exekutivy ČSH a jejich zapojení do jednotlivých nově zřizovaných komisí: 



o M.Bartoň – předseda komise mládeže (KML) 
o M.Barda – předseda trenérsko-metodické komise (TMK) 
o K.Poláková – předseda reprezentační komise pro ženskou složku (RKŽ) 
o D.Čurda – předseda reprezentační komise pro mužskou složku (RKM) 
o P.Novák – předseda komise pro soutěže, pravidla a rozhodčí (SK) 
o A.Staněk – předseda komise pro podporu a rozvoj regionů (KPRR) 
o P.Čumplová – nepřítomna, bude projednáno na dalších jednáních Exekutivy 

ČSH 

 dále Exekutiva ČSH rozhodla o zřízení následujících dalších odborných útvarů: 
o Legislativní a právní komise (LPK), jejíž přípravou byla pověřena  

L.Vondráčková  
o Disciplinární komise (DK), jejíž přípravou byl pověřen M.Nosek 

 pro přípravu Statutů nových komisí budou distribuovány připravené vzorové 
podklady a rovněž jsou k dispozici Statuty komisí z minulého volebního období na 
webu www.chf.cz (viz sekce ČSH – legislativa) 

 do návrhu Organizačního řádu budou zapracovány jednotlivé připomínky; měl by být 
projednán a schválen včetně příloh – Statutů zřízených odborných útvarů – na 
příštím jednání Exekutivy ČSH 

 nová struktura sekretariátu ČSH bude upřesňována v gesci prezidenta a generálního 
sekretáře postupně, m. j.  v návaznosti na jednání se současnými pracovníky 
sekretariátu 

 aktivity KPRR spolu se zasedáními Rady ČSH de facto nahradí a více než naplní 
povinnost prezidenta ČSH svolávat jednání s předsedy KSH 

 odpovědnosti v oblastech ekonomiky a marketingu přecházejí na generálního 
sekretáře, Exekutiva ČSH nepředpokládá zřízení ekonomické a/nebo marketingové 
komise 

 P.Jaroň navrhl zkrácení lhůty pro finální vyjádření Exekutivy ČSH k předaným 
zjištěním KRK na 1 měsíc. Po diskusi však akceptoval realistický návrh na závazek 
projednání věci na nejbližším jednání Exekutivy ČSH – bude zapracováno do 
Organizačního řádu. 

úkol 
č.1 

Zpracovat úplné věcné návrhy Statutu zřizovaných odborných útvarů a připravit 
konkrétní návrhy personálního obsazení komisí. 

Odpovídá:    M.Bartoň, M.Barda, K.Poláková, D.Čurda, P.Novák, A.Staněk, 
                   L.Vondráčková, M.Nosek 

Termín:       30.8.2013 (materiály pro jednání Exekutivy ČSH) 

úkol 
č.2 

Aktualizovat a rozeslat podklady pro přípravu Statutů zřizovaných odborných útvarů, 
včetně návrhu těla Organizačního řádu. 

Odpovídá:    J.Konečný 

Termín:       10.8.2013 

 

5 Zřízení „SCM panelu“ 

závěr V diskusi vyjasněn záměr projektu – netýká se sportovních center žactva ani klubových 
center žactva, ale o kategorii dorostu. Záměrem je zapojení všech relevantních komisí 
(RKM, RKŽ, KML) a příslušných expertů (především trenéři reprezentačních družstev, 
trenéři a manažeři SCM, zástupci úspěšných klubů, kteří status SCM nemají, naši trenéři 
působící v zahraničí). Ambiciózním záměrem je pokusit se promítnout první výstupy 
projektu do soutěžního ročníku 2014-15. 

úkol 
č.3 

Připravit návrh postupu přípravy, zřízení a činnosti „SCM panelu“ včetně konkrétního 
plánu oslovení skupin expertů. 

Odpovídá:    společně D.Čurda, K.Poláková, M.Bartoň 

Termín:       30.8.2013 (materiál pro jednání Exekutivy ČSH) 

 

6 Trenéři reprezentačního družstva mužů 

závěr Prezident ČSH informoval o využití automatické výsledkové opce (úspěšná kvalifikace na 
ME) ve smlouvách s dosavadními trenéry V.Haberem a J.Hudečkem do skončení ME 

http://www.chf.cz/


2014 v Dánsku, t. j. do 31.1.2014. 
Exekutiva ČSH uplatnění této opce schválila. 
V diskusi konstatována nevhodná formulace opcí v existujících smlouvách. 

úkol 
č.4 

Ve všech budoucích smlouvách se členy realizačních týmů všech reprezentací řešit 
možnost opce optimálním způsobem. Potřebnou podporu poskytne LPK. 

Odpovídá:    D.Čurda, K.Poláková, M.Bartoň 

Termín:       průběžně 

 

7 Česko – slovenská spolupráce 

závěr a) WHIL:  

 K.Poláková informovala o aktuální situaci: 
o ročník 2013/14 je připraven 
o otázka online přenosů TV-COM není především na Slovensku dořešena, nejde 

však o zásadní problém 
o aktuální smlouva byla prodloužena dodatkem do konce ročníku 2013/14, 

musíme se však seznámit s jejím konkrétním zněním 
o v případě poklesu počtu slovenských družstev pod 4 chceme mít možnost 

smlouvu vypovědět, ale preferovali bychom pokračování s doplněním dalších 
českých týmů (např. HC Plzeň) 

o chceme vyvíjet tlak na zvýšení úrovně klubů v SZH 

 Exekutiva ČSH schválila rozhodnutí převzít řízení WHIL od ročníku 2014/15 na stranu 
ČSH, což již SZH neformálně, avšak veřejně odsouhlasil. Změna však nesmí mít 
negativní ekonomický dopad na českou stranu.  

b) Exekutiva ČSH rozhodla odmítnout nabídku SZH na společnou kandidaturu na 
pořádání mistrovství světa mužů 2019, jehož pořadatelství se bude projednávat na 
kongresu IHF v Dohá v říjnu 2013. 

úkol 
č.5 

Připravit podklady pro smluvní řešení WHIL od ročníku 2014/15 (spolupráce LPK). 

Odpovídá:    K.Poláková 

Termín:       včas podle smluvních lhůt, pracovní termín 31.10.2013 

 

8 Informace o aktivitách generálního sekretáře 

závěr  přátelská utkání mužů ČR – Srbsko plánována na 1. a 2.11.2013 
 přátelská utkání žen ČR – Norsko připravena na 18. a 20.9.2013 (Zlín, Olomouc) 
 kvalifikace ME žen ČR – Portugalsko 23.10.2013 nahlášena do Mostu, EHF však zatím 

neschválilo halu (pokračujeme v jednání) 

 informaci o čerpání rozpočtu up-to-date podá R.Bendl na příštím jednání 
 informace o rozvojových akcích (Kuřim, J. Hradec a další) 
 základní informace o jednání se stávajícími i novými potenciálními partnery 
 sekretariát prochází všechny dosavadní partnerské smlouvy a snaží se je prodloužit. 

 

9 Informace o aktivitách prezidenta 

závěr  diskuse s partnerskými svazy basketbalu, volejbalu a florbalu – na září se připravuje 
společné komuniké 

 rekonstruovaná hala v Praze na Letné bohužel nevyhovuje pro házenou 
 jednání (m. j. s Prahou 6) o možné výstavbě nové haly na pozemcích FTVS 

 Česká televize: 
o pozitivní vztah s p. Ponikelským, shoda na propagaci sportu mládeže, 

v regionech 
o extraliga potvrzena, možná diskuse o WHIL 
o ME v Dánsku potvrzeno, MS v Srbsku zřejmě na Sport1 
o diskuse o možném využití jiných termínů (úterý až čtvrtek 17-19) 
o páteční Dobré ráno z Brna 30.8.2013 (účast M. Barda) 

 Nova: vysílání Bundesligy je jako produkt úspěšné, ale Nova zatím pokračování 
podmiňuje finanční participací ČSH ve 3 variantách ve výši 770 tisíc až 1,2 milionu Kč 

 jednání s Travel Service 



 jednání s možnými mediálními partnery včetně novin. 

 

10 Mezinárodní turnaj o štít města Chebu 

závěr  Místostarosta T.Linda informoval o trvalém zájmu města o turnaj s 40letou tradicí, 
potvrdil i připravenost finanční dotace a infrastruktury pro turnaj 

 hala Lokomotivy v Chebu je nyní ve vlastnictví města, správcem je dlouholetý trenér 
J.Heřmánek 

 trvá spolupráce s městem Marktredwitz se záměrem pravidelné účasti týmu Německa 
na turnaji včetně organizace některých utkání v Německu 

 dlouhodobým cílem města je podpora a rozvoj házené mládeže 
 Prezident ČSH uvedl, že ČSH zváží i umístění dalších akcí včetně mužské složky do 

Chebu 
 klíčové pro úspěch mezinárodního turnaje v Chebu je načasování, zatím pracujeme 

s termíny začátek září a 2. týden v říjnu. 

 

11 Různé 

a) 
b) 
 

c) 
 
 

d) 
 
 
 

e) 
 
 
 

f) 
 
 
 
 

g) 
 
 

h) 
 
i) 

 A.Staněk předal prezidentovi dokument s rezignací na funkci předsedy KSH a 
zároveň rezignaci na funkci člena Rady ČSH 

 K.Nocar jako možný kandidát na roli koordinátora reprezentace (včetně 
marketingového využití repre srazů) – jednání probíhá  

 P.Novák upozornil na konstrukci existujícího rozpočtu ČSH na rok 2013 přes původní 
strukturu komisí, která již nefunguje – způsob řešení bude dále diskutován v gesci 
generálního sekretáře 

 M.Bartoň navrhl zorganizovat setkání nové Exekutivy ČSH (především prezidenta) 
s extraligovými kluby, ideálně včas před zahájením soutěží. V každém případě je 
nezbytné vyřešit reklamní plochy, oficiální míče a podobné detaily spolupráce. 
A.Pospíšil a R.Bendl zváží možnosti řešení 

 Exekutiva ČSH schválila účast M.Tonara jako člena realizačního týmu – specialisty u 
nově zřízené reprezentace dorostenců pro turnaj v Maďarsku 1.- 4. srpna. Celkový 
počet členů družstva se nenavyšuje, vícenáklady nevznikají. Hlavním trenérem byl již 
dříve jmenován L.Hrabal, asistent jmenován nebyl. 

 Diskuse o smlouvách hráčů časovaných až do konce přestupního období (např. do 
31.8.) – hráč nemá žádnou možnost přestoupit a tedy jakkoli hrát až do 
následujícího přestupního termínu. Bohužel potvrzeno, že v rámci současné 
legislativy žádné řešení neexistuje. Téma můžeme zapracovat do předpokládané 
novelizace řádů pro podzimní jednání Rady ČSH 

 V.Haber je členem Trenérské rady Českého olympijského výboru. Pro případné 
využití na stránkách ČSH nebo vstup případných dalších členů ČSH se D.Čurda 
pokusí získat více podkladů 

 sekretariát prověří avizované výpadky v informování o správě podúčtů jednotlivých 
KSH 

 Exekutiva ČSH schválila vstup nového kolektivního člena ČSH – registraci klubu MHK 
Milovice. Veškeré podklady k registraci byly řádně předány na sekretariát ČSH. 

 

 Příští jednání  

 Příští jednání Exekutivy ČSH se koná v pátek 6.9.2013 od 15:00 hodin v Praze. 
Konkrétní místo bude upřesněno v programu jednání.  
Do programu bude zahrnuto „oficiální“ fotografování členů Exekutivy ČSH. 

 

 

Zapsal Jiří Konečný 

Schválil Aleš Pospíšil 

Ověřoval Radek Bendl 

Datum 1.8.2013 

 


